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Protokół nr 34/2014 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 15 kwietnia 2014 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8
15

,  zakończyło się o godz.9
00

. 

 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu  

wg załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, Pan Janusz Radzikowski, który 

na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Analiza wpływów z opłaty uzdrowiskowej oraz realizacja zadań 

finansowanych z opłaty uzdrowiskowej za lata 2011-2013. 

2. Sprawozdanie  z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2013 r. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

 

 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji (za – 4 ). 

 

Ad. 1.  Analiza wpływów z opłaty uzdrowiskowej oraz realizacja zadań 

finansowanych z opłaty uzdrowiskowej za lata 2011-2013. 

  

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji : 

W materiałach otrzymali Państwo analizę wpływów z opłaty uzdrowiskowej 

oraz realizacja zadań finansowanych z opłaty uzdrowiskowej za lata 2011-2013. 

Poproszę pana Naczelnika Karola Adamskiego o przedstawienie tego materiału. 

 

Karol Adamski–Naczelnik wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa : 

Pan Naczelnik przedstawił szczegółowo  informację na temat wpływów 

z opłaty uzdrowiskowej oraz realizacji zadań finansowanych z opłaty 

uzdrowiskowej za lata 2011-2013.   

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu posiedzenia Komisji. 
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Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji : 

Czy mają Państwo uwagi lub pytania do przedstawionej analizy ?  

Czy opłata uzdrowiskowa i jej pochodne są wystarczające na bieżące 

utrzymanie w roku budżetowym?  

 

Karol Adamski – Naczelnik wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Tak. Są wystarczające, a szczegóły inwestycyjne mogłaby przekazać pani  

Naczelnik Wydziału Inwestycji - Hopcia. 

 

Zdzisław Błaszak: 

Czy pomimo wpływających opłat z opłaty uzdrowiskowej wpływają również 

środki z województwa? 

 

Karol Adamski–Naczelnik wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa : 

Tak zgadza się. Równowartość opłaty uzdrowiskowej (100% środków) wpływa 

również z województwa.  

 

Zdzisław Błaszak: 

Co ile lat odbywa się przetarg na utrzymanie parku? 

 

Karol Adamski–Naczelnik wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Nie ma przetargu, jest sprawa powierzenia. 

 

 Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji : 

Czy są inne pytania? Nie ma. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z Państwa jest za przyjęciem informacji? 

 

za głosowało – 4 radnych 

 

Ad. 3.   Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

 Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji : 

 Zanim pani Skarbnik przedstawi sprawozdanie z wykonanie budżetu proszę 

pana Naczelnika Romualda Kaisera o przedstawienie projektów miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego.  

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości : 

Pan Naczelnik prosząc Komisję o zaopiniowanie  przedstawił : 
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  projekt miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocław w rejonach ulic: al. Niepodległości, Studziennej, 

Najświętszej  Marii  Panny, Jagiellońskiej, Jacewskiej oraz Grochowej 

(materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji : 

Czy mają Państwo uwagi lub pytania do przedstawionego planu ?  

 

 Zdzisław Błaszak : 

W sprawie ulicy Grochowej. Czy to jest już projekt zmian na tej ulicy,                                                         

czy może przystąpienie do zmiany? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospod. Przestrzennej i Nieruchomości : 

Nie, on jest na etapie realizacji, nie jest jeszcze przygotowany do uchwalenia 

przez Radę, jest na etapie uzgodnień i dlatego również musi być zaopiniowany 

przez właściwą Komisję RM. 

 

Zdzisław Błaszak : 

Czy grunt pod tą drogę jest już własnością Miasta, czy po przyjęciu planu 

miasto będzie regulowało tą sprawę? Bo wcześniej była tam już taka 

nieutwardzona gminna droga. Teraz plan przewiduje wybudowanie normalną, 

przewidzianą właściwymi parametrami drogę? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospod. Przestrzennej i Nieruchomości : 

Na chwilę obecną ten teren nie stanowi własności miasta. Plan daje  takie 

podstawy, że jeżeli właściciel będzie chciał podzielić teren, to musi wydzielić 

drogę i teren pod tą drogę, który decyzją podziałową przechodzi na własność 

Miasta. Tak przewiduje się budowę drogi.  

 

Zdzisław Błaszak : 

Czy do Miasta wpłynął wniosek indywidualny właścicieli nieruchomości 

 o dokonanie tej zmiany  i budowę tej drogi? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospod. Przestrzennej i Nieruchomości : 

Nie, nie wpłynął taki wniosek. Jest to rzecz narzucona z urzędu. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Czy są jeszcze inne pytania w tej sprawie? Nie ma.  

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 

Komisja jednogłośnie (za głosowało –4 radnych) pozytywnie zaopiniowała            

projekt uchwały. 
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Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospod. Przestrzennej i Nieruchomości : 

 przedstawił projekt  uchwały w sprawie miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla dziewięciu 

terenów położonych w rejonach ulic: Staropoznańskiej, Andrzeja 

Dybalskiego, Lipowej, Bolesława Krzywoustego, Świętego Mikołaja, 

Zofiówka, Mątewskiej i Henryka Arctowskiego 

          (projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji : 

Czy mają Państwo uwagi lub pytania do przedstawionego projektu ?  

 

Zdzisław Błaszak : 

W jakim celu dokonujemy tej zmiany? Czy rozszerzony jest  może jakiś np. 

zakres usług w tych rejonach, czy na potrzeby oświaty, czy  jakie inne cele 

przyświecają tym zmianom? 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospod. Przestrzennej i Nieruchomości : 

Tak. Obszar objęty planem stanowi podstawę do rozszerzenia prowadzenia 

działalności inwestycyjnej. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Czy są jeszcze inne pytania w tej sprawie?  

Nie ma.  

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały? 

 

Komisja jednogłośnie (za głosowało –4 radnych) pozytywnie zaopiniowała            

projekt uchwały. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospod. Przestrzennej i Nieruchomości : 

 przedstawił projekt  uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

rozpatrzenia uwag do projektu zmiany miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla dziewięciu 

terenów położonych w rejonach ulic: Staropoznańskiej, Andrzeja 

Dybalskiego, Lipowej, Bolesława Krzywoustego, Świętego Mikołaja, 

Zofiówka, Mątewskiej i Henryka Arctowskiego 

     (projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Czy są jeszcze  pytania w tej sprawie? Nie ma.  

Komisja jednogłośnie (za głosowało –4 radnych) pozytywnie zaopiniowała            

projekt uchwały. 
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Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospod. Przestrzennej i Nieruchomości : 

 przedstawił projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 

realizacji, zapisanych w zmianie miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego, inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które 

należą do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania 

     (materiał stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Czy ktoś z państwa ma pytania w tej sprawie?  

Nie ma.  

Komisja jednogłośnie (za głosowało –4 radnych) pozytywnie zaopiniowała            

projekt uchwały. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospod. Przestrzennej i Nieruchomości : 

 przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia, że zmiana 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego nie narusza 

ustaleń studium uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania 

przestrzennego 

    (materiał stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Czy ktoś z państwa ma pytania w tej sprawie?  

Nie ma.  

Komisja jednogłośnie (za głosowało –4 radnych) pozytywnie zaopiniowała            

projekt uchwały. 

 

Ad.2.  Sprawozdanie  z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2013 r. 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Proszę panią  Skarbnik o przedstawienie sprawozdania. 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

przedstawiła w sposób szczegółowy: 

1)  sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2013 rok,  

2) sprawozdanie finansowe sporządzone na dzień 31.12.2013 r.  

3) sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2013 r. Kujawskiego 

Centrum Kultury,  

4) sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2013 r. Biblioteki 

Miejskiej im. Jana Kasprowicza,  

5) informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia,  

6) uchwałę Nr 7/S/2014 Składu Orzekającego Nr 3 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 4 kwietnia 2014 r. w sprawie wyrażenia opinii  

o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Inowrocławia sprawozdaniu  

z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2013 rok wraz z informacją 

o stanie mienia  
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 (Sprawozdanie wraz z ww. dokumentami stanowi załącznik do protokółu sesji 

Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 19 maja 2014 r.)  

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Czy są pytania dotyczące sprawozdania?  

Nie ma.  

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z Państwa jest za przyjęciem  sprawozdania  i pozostałych dokumentów ? 

(za głosowało–3, przeciw -0, wstrz. się- 0 

Stwierdzam, że Komisja wyraziła pozytywną opinię na temat sprawozdania  

i pozostałych dokumentów. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

  

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Czy  pani Skarbnik  mogłaby udzielić odpowiedzi na prośbę Komisji 

o uszczegółowienie informacji udzielonej  na wniosek  Komisji ws. „jakie są 

ostateczne rozstrzygnięcia w kwestii opodatkowania podatkiem od 

nieruchomości Zakładów Lecznictwa Uzdrowiskowego w świetle toczących się 

postępowań sądowych pomiędzy Miastem Inowrocław, a Zakładami Lecznictwa 

Uzdrowiskowego”.                                                                                                                            

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta : 

Rozstrzygnięcia są pozytywne, po stronie Miasta. 

 

Ad.4. 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji 

Czy są inne sprawy do omówienia? W związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamykam posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Janusz Radzikowski 

 

 
Protokółowała 
 

Katarzyna Marciniak 


